
Vragen van en namens de PVV inzake gestelde vragen over subsidies.
Vz. In de Notulen van de vergadering van de Provinciale Staten dd 27 juni 2011 staat:
"De voorzitter: "Mijn waarneming vanuit GS is dat daaraan (het beantwoorden van 
gestelde vragen, JvHS) alle aandacht wordt besteed. Wij hebben in ons reglement 
geregeld dat art.47-vragen binnen vier weken beantwoord moeten worden, tenzij er 
verdaging gevraagd wordt. Wij hebben in het kader van de commissie Balemans 
afgesproken dat wij zullen trachten de vragen binnen twee weken te beantwoorden om 
doorgang in de vragen te bewerkstelligen."
Verder staat in deze Notulen: "Ik zal als uw voorzitter erop toezien dat dat gebeurt."
Vz. 3 april jl. hebben wij art.47 vragen gesteld over de volgende subsidies:


GS probeert vragen in veertien dagen te beantwoorden, dat zou dan 17 april 2012 moeten 
zijn. Eerder kregen PS desondanks het bericht dat de uiterlijke termijn die GS gegeven 
heeft om onze subsidievragen te beantwoorden dinsdag, 29 mei jl. zou zijn.
PS heeft heden nog geen antwoorden ontvangen!
Vz. Dit brengt ons tot de vraag welke waarde moet worden gehecht aan de toezegging 
van GS terzake, inclusief het persoonlijk uitgesproken committent van haar voorzitter, 
alsmede welke waarde moet worden toegekend aan de uitspraken en toezeggingen van 
GS dat uitermate zorgvuldig wordt omgegaan met gemeenschapsgelden in het algemeen 
en de verstrekking van, en controle op, subsidies is het bijzonder.
Jos van Hal Scheffer
namens de PVV, provincie Utrecht 

Stg. Creative Connections fase 3/2010 30.000,00
Thuiszorg Vitras In ????? Ontmoeting dementerende Marokkaanse ouderen42.044,00
T.P.A. Verkerk Hooiberghutten in de boomgaard 25.000,00
Mw. W.H. Rienstra Nog niet bekend 30.000,00
Fietsersbond Fietsfilevrij 435.000,00


